
 
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL   Sida 1(13) 
Kommunala funktionshinderrådet  

 2022-11-28 
 

 Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Plats och tid Marks kommun, Kinna, Kommunhuset, Öresten, 
klockan 13:30 till  
Ajournering klockan XXX  
 

Ledarmöten Funktionsrätt Mark Janåke Sjöquist 
 
Föreningen för barn,  Inger Caudwell 
unga, och vuxna med  
intellektuell  
funktionsnedsättning  
 
Kommunstyrelsen Ulf Dahlberg 
 
Neuroförbundet Kicki Staffas 
 
Socialnämnden Johan Lepp ( § 37-44) 
 

Ersättare Föreningen för  Bo Lindell 
unga, och vuxna med  
intellektuell  
funktionsnedsättning 

 
 Neuroförbundet Lis-Britt Arvidsson 
  
Sekreterare   Linus Gustavsson 
 
Övriga   Janny Åhman 
 
   Kerstin Säthil 
 
   Nicklas Löfström 
 
   Andreas Lybacken ( § 36) 
 
   Ingrid Gustafsson ( § 36) 
 
Utses att justera   Kicki Staffas 
 
 
 
 
Underskrifter Ordförande  _________________ 
     Ulf Dahlberg 
 
 
   Justerare  __________________ 
     Kicki Staffas 
 
 
   Sekreterare  __________________  

Linus Gustavsson 
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 Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Innehållsförteckning 
  
Fastställande av dagordningen § 34 

  
Synpunkter på föregående protokoll § 35 
  
Hantering av föreningsbidrag § 36 
  
Rapport från MBAB-gruppen § 37 

 
Rapport från färdtjänstgruppen § 38 

 
Rapport från Samhällsbyggnadsgruppen § 39 
  
Information från kommunstyrelsen § 40 

 
Information från socialnämnden § 41 

 
Funktionsrätt Marks ärendepunkt § 42 

 
Sammanträdesplan 2023 § 43 
  
Utvärdering av rådets år § 44 
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 Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 34/2022  

Fastställande av dagordningen 
 

Dagordningen godkänns.  
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§ 35/2022  

Synpunkter på föregående protokoll 
 
Inga synpunkter förmedlas.  
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 Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 36/2022  

Hantering av föreningsbidrag 
 
Andreas Lybacken och Ingrid Gustafsson från kultur- och fritidsförvaltningen pre-
senterar hur kultur- och fritidsnämnden arbetar med föreningsbidrag.  
 
Andreas Lybacken informerar att paraplyorganisationer inta har möjlighet att få 
bidrag från kultur- och fritidsnämnden, men att de har möjlighet att ingå IOP med 
kultur- och fritidsnämnden.  
 
Rådet får möjlighet att ställa frågor.  
 
Rådet medför åsikt till kultur—och fritidsnämnden att rättvis hantering av före-
ningsbidrag kan kräva orättvis hantering av utbetalningar till de föreningar som 
finns inom de sociala aspekten, som i grund inte är aktivitetsbaserade.   
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§ 37/2022  

Rapport från MBAB-gruppen 
 
Gruppen har ingenting att rapportera sedan föregående sammanträde.  
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 Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 38/2022  

Rapport från färdtjänstgruppen 
 
Gruppen har haft möte med äldreomsorgsnämnden. Gruppen har motsatt sig upp-
handlingen av färdtjänst med Västtrafik AB, och vill i stället att de upphandlas 
med Borås stad.  
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§ 39/2022  

Rapport från samhällsbyggnadsgruppen 
 
Gruppen har ingenting att rapportera sedan föregående sammanträde. 
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§ 40/2022  

Information från kommunstyrelsen 
 
Marks kommun har tillsammans med Trafikverket startat en process att se över 
säkerheten vid Kinna resecentrum. Projektet ska se på frågan gällande gångbro 
eller gångtunnel över riksväg 41.  
 
Förslag till verksamhetsplan för kommunens folkhälsoarbete har arbetats fram av 
samhällsutvecklingsenheten. Förslaget ska beslutas av regionens hälso- och sjuk-
vårdsnämnd och kommunstyrelsen. Presentationen läggs till protokollet.  
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§ 41/2022 

Information från socialnämnden 
 
Middag för att fira de som arbetat 25 år i kommunens verksamhet sker den 29 
november 2022.  
 
Socialförvaltningen har haft verksamhetsuppföljning. Funktionsstöd visar över-
skott på 4 miljoner kronor. 
 
Ny socialchef tillträder den 9 januari 2023.  
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§ 42/2022  

Funktionsrätt Marks ärendepunkt 
 
Funktionsrätt Mark ställer frågan ifall folkhälsostrategen följer med rådet vid flyt-
ten till socialnämnden. 
I förslag till nytt reglemente ska en sakkunnig närvara på rådets sammanträden.  
 
Funktionsrätt mark ställer frågan hur politiker ställer sig till att regionen drar in 
elrullstolsrättigheter för avstånd längre än två kilometer, och att det då i stället 
ska anställas färdtjänst. 
Socialnämndens ordförande informerar att styrelsen för habilitering och hälsa an-
svarar för frågan. Frågan har lämnats till ansvarig handläggare den 23 november 
2023 och inväntar återkoppling.  
 
Funktionsrätt Mark ställer frågan hur det går för den kommunala verksamheten 
som ansvarar för att handlägga ärenden om parkeringstillstånd.  
En insats genomfördes i juni 2022 då 4 miljoner kronor tillsattes till teknik- oh 
servicenämnden för att lösa situationen.  
 
Funktionsrätt Mark har tappat tre föreningar som lagts ner. Överlag har totala 
medlemsantalet fallit från 1200 personer till omkring 700 personer.   
 
Funktionsrätt Mark ifrågasätter varför utbetalning av arvode till rådsmedlemmarna 
inte längre utgår enligt förslag till nytt reglemente. Ordförande för rådet informe-
rar att detta är för att likställa samtliga kommunala råd då enbart reseersättning 
ska utgå.  
Slutligt beslut av nytt reglemente, och då bestämmelserna om ersättning, fattas 
av kommunfullmäktige den 14 december 2023.  
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§ 43/2022  

Sammanträdesplan 2023 
 
Rådet beslut om följande sammanträdestillfällen för 2023: 
 
• 13 februari 2023 i kommunhuset, öresten 
• 2 maj 2023 i kinnaström, strömsalen 
• 4 september 2023 i kommunhuset, öresten 
• 13 november 2023 i kinnaström, strömsalen 
 
Sammanträden sker mellan 13:30 till 16:30.   
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§ 44/2022  

Utvärdering av rådets år 
 
Rådets ordförande reflekterar att året har präglats av att det har varit ett valår, 
samt att rådets tillhörighet beslutats att flytta från kommunstyrelsen till social-
nämnden. Ordförande anser att rådets värde stärks av tillhörigheten till social-
nämnden.  
 
Funktionsrätt Mark reflekterar att det är positivt att utomstående representanter 
från kommunens verksamhet besöker rådet och presenterar olika frågor, exem-
pelvis dagens presentation från kultur- och fritidsförvaltningen.  
 
Rådet reflekterar att socialnämndens ordförande och vice ordförande har haft en 
hög närvaro och tillgänglighet gentemot rådet och bidragit stort till en fungerande 
verksamhet.  
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